

KENYATAAN TENDER

Tawaran adalah dipelawa kepada pembekal/kontraktor yang berdaftar dengan **Pusat Khidmat Kontraktor (PKK)** bagi pengesahan **BUMIPUTERA** dan mempunyai **Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK)** serta **Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** dari **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPPIM)** serta **Suruhanjaya Tenaga (ST)** (**Borang Q**) di bawah Gred Pendaftaran/Kategori/Pengkhususan yang berkaitan yang mana pendaftarannya masih sah (*valid*) bagi tawaran seperti berikut:-

NOMBOR DAN BUTIRAN TAWARAN		
UM.G/GD/PR/804/2022/04 (G10/G501/2022/02/67402) - CADANGAN KERJA-KERJA MENAIKTARAF PERKAKASAN USANG UNTUK SISTEM BEKALAN ELEKTRIK SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DI UNIVERSITI MALAYA (FASA 2)		
KELAYAKAN		
Gred	:	G5 atau G6 atau G7
Kategori	:	ME (Mekanikal dan Elektrikal)
Pengkhususan	:	E04 (Pemasangan Voltan Rendah) dan; E05 (Pemasangan Voltan Tinggi sehingga 11KV)
Suruhanjaya Tenaga (ST)	:	Borang Q
Status/Taraf	:	Bumiputera
Tempat Jualan dan Penghantaran Dokumen Tender		
Kaunter Bahagian Pengurusan Perolehan, Jabatan Bendahari, Aras 2, Bangunan Canseleri Baru, Universiti Malaya		
Isnin – Khamis 8.45 pagi - 12.30 petang 2.15 petang – 4.30 petang		
Jumaat 8.45 pagi - 12.00 tengah hari 3.00 petang - 4.30 petang		
Tawaran ditutup pada 4 MAC 2022 (JUMAAT), jam 12.00 tengah hari		
Berdaftar dengan Universiti Malaya (Wajib)		
Harga Dokumen Tender: RM250.00 senaskah		
Butiran Taklimat dan Lawatan Tapak (Tidak diwajibkan)		
<u>Tempat</u>	<u>Pegawai untuk Dihubungi</u>	<u>Catatan</u>
Ruang Legar, JPPHB	1) Encik Azally Makmor No. Telefon : 013-221 0500 Emel : azally@um.edu.my 2) Encik Mohd Kamarulnizam Zainal No. Telefon : 012-336 4436 Emel : kamarulzainal@um.edu.my	Sila hubungi pegawai bertanggungjawab untuk pengesahan tarikh dan masa lawatan tapak dengan membuat temujanji satu (1) hari sebelum menghadiri lawatan tapak.
<u>Pegawai untuk Dihubungi (Dokumen Tender)</u>		
<u>Nama</u>	<u>No Telefon</u>	<u>Emel</u>
Puan Nur Ain Binti Mohd Tahir	03-7967 6274	ain86@um.edu.my
Encik Izzad Izzaini Fitri Bin Rosman	03-7967 6965	izzadfitri@um.edu.my
<p>Dokumen Tender boleh diteliti mulai 11 Februari 2022 (JUMAAT) di Bahagian Pengurusan Perolehan, Aras 2, Bangunan Canseleri Baru, Universiti Malaya, semasa waktu pejabat. Semua pembelian dokumen tender dibuat dalam bentuk Bank Derah sahaja (tidak akan dikembalikan) atas nama Bendahari Universiti Malaya. Pembelian dokumen tender dalam bentuk Wang Pos dan Kiriman Wang (Money Order) tidak akan dipertimbangkan.</p> <p>Hanya Penama Dalam Sijil sahaja Dibenarkan Untuk Membeli Dokumen Tender. Sila kemukakan Salinan Sijil Pendaftaran LPIPM (PPK & SPKK) dan Suruhanjaya Tenaga (ST) semasa membeli Dokumen Tender. Petender WAJIB berdaftar dan membida tawaran ini secara online melalui <i>UM Procurement & Payment Management System</i> di alamat https://vendor.um.edu.my sebelum tarikh tutup tender.</p> <p>Dokumen Tender yang telah disempurnakan hendaklah dimeterai, ditulis nombor rujukan tender di sebelah kiri sampul surat dan dimasukkan ke dalam Peti Tender di Bahagian Pengurusan Perolehan, Jabatan Bendahari, Aras 2, Bangunan Canseleri Baru, Universiti Malaya. Bagi penghantaran dokumen tender yang menggunakan pos berdaftar/ kurier, petender hendaklah memastikan dokumen tersebut selamat tiba pada alamat yang telah ditetapkan sebelum atau pada tarikh tutup tender. Sebarang kelewatan menghantar dokumen tender seperti mana arahan tender ini, tidak akan dipertimbangkan.</p>		

Iklan tender UM juga boleh dilihat di pautan:

- i) <https://vendor.um.edu.my>
- ii) <https://myprocurement.treasury.gov.my>
- iii) <https://bendahari.um.edu.my>